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1.
De mens is hemels

“Lieve mensen,
Ik spreek tot jullie in liefde en maak jullie denken tot een 

eenvoudig, goed lopend proces.
Het denken heeft ervoor gezorgd dat er een enorme 

scheefstand is ontstaan tussen je ziel en de buitenwereld. 
Jullie wereld lijkt niet meer op het ideaalbeeld dat Ik heb ge-
schapen voor de leefgemeenschap op de Aarde. Maatstaven 
van licht en liefde gelden niet meer en in plaats daarvan viert 
het ego hoogtij. Dit is de grootste oorzaak van alle ellende. 
Ik geef geen oordeel meer maar oplossingen, daar zijn jullie 
nu aan toe.

Zien jullie het licht al gloren aan het einde van de duis-
ternis? Ik wel, en de oplossing is eenvoudiger dan je denkt. 
Naastenliefde is de oplossing. Niets meer of minder. Het 
leefklimaat van de mensheid is kil en hier kan meteen een 
ommekeer in gemaakt worden door alles te zien vanuit het 
perspectief van de ander. Liefde is niets anders dan een ge-
voel van werkelijke aandacht voor wat je wilt zien of de per-
soon die je voor je hebt. Liefde is een basistoestand van de 
ziel, je hoeft er niets voor te doen. Iedereen heeft het in zich, 
je hoeft het alleen maar naar boven te halen. Bij veel mensen 
is dit gevoel zo diep weggezonken dat het weer aangeleerd 
moet worden om het te herkennen. Ik heb hier al over ge-
sproken in “Liefde voor Jezelf”. Waar het nu om gaat, is hoe 
je verder moet in een wereld die op zijn kop staat.
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Bereid je voor op de nieuwe tijd waarin mensen een heel 
ander beeld gaan krijgen van het leven en van de dood. In 
alles zal liefde schitteren en maakt het leven zich waar door 
miljoenen lichtpuntjes te geven in een mensenleven. Laat 
je dus niet te veel beïnvloeden door alle ellende want een 
nieuwe tijd is aangekomen met grote veranderingen. Stuur je 
twijfels weg en weet dat jouw leven zin heeft in de tijdgeest 
waarin je ter wereld bent gekomen. Elk leven is belangrijk en 
komt op diverse niveaus naar buiten. Wat je doet op aarde 
is in grote lijnen uitvoeren wat je ziel heeft bepaald toen zij 
nog in de hemelen vertoefde. Hoe je dit doet, is je eigen in-
vulling. Daarom bestaat een vaste voorspelling van allerlei 
invullingen niet echt. Er zijn grote lijnen die voorspeld kun-
nen worden en sommige details springen eruit om jou te la-
ten herkennen dat je op de goede weg zit. Uiteindelijk komt 
je leven precies zo uit als wij dit hebben gepland. Neem aan 
van Mij dat je meer verbonden bent met de goddelijke wil 
dan je zelf weet. Je voelt je misschien ongemakkelijk om te 
weten dat je een instrument Gods bent. Maar als je beseft dat 
jij tegelijkertijd ook die God bent, kan het misschien verlich-
ting geven. Je bent dus geen willoos slachtoffer van Mijn wil, 
maar een liefdevol deel van de grote bron van liefde die alles 
is. Jouw liefde is een deel van de grote bron. Zodra je dit be-
seft, merk je dat je kracht in honderdvoud toeneemt. Je kunt 
dan ook geen slechte dingen meer doen. Deze kracht is je 
individuele kracht. Dit is tegenstrijdig, maar hoe meer je be-
seft dat je een deel van het goddelijke geheel bent, hoe meer 
je individuele kracht toeneemt. Die kracht staat ten dienste 
van het grote geheel en daarmee is de paradox opgeheven. 
Zielenheil is het weten goddelijk te zijn en hiermee je leven 
vorm te geven.
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Komst van energetische verandering is ophanden. De 
energie van de aarde zal steeds hoger worden en mensen 
gaan hierin mee, met dien verstande dat zij zich wel bewust 
moeten zijn van de ontwikkeling van de aarde en in liefde en 
harmonie met haar moeten leven. Is dit niet het geval, dan 
zullen die mensen de vooruitgang niet mee kunnen maken 
en raken zij steeds verder verwijderd van hun ware weg. Dit 
gaat steeds sneller gebeuren en ook vaker omdat er zoveel 
mensen zijn die dit niet inzien en niet kunnen of willen ver-
anderen. Neem de komende jaren de proef op de som, lieve 
mens; kijk in jezelf en ga ervan uit dat je leven niet zinloos is 
maar een prachtige weg naar de eeuwigheid die door jezelf 
ook invulbaar is. Je hebt hier een duidelijke stem in. Niet al-
leen op aarde, maar ook hier in onze hemelen blijf jij een ei-
gen wil houden. Het is belangrijk om problemen die je krijgt 
te zien als een vraagstuk dat altijd een oplossing in zich heeft. 
Je kunt je leven kiezen en ook zelf bepalen.

Probeer je in je leven zo op te stellen dat je steeds alles met 
liefde kunt bekijken. De basis hiervan is je eigenliefde. Als je 
dit beheerst, kan je naar jezelf kijken zonder jezelf te verlie-
zen. Eigenliefde is de verbinding met Mij en met de aarde. 
Het houden van jezelf moet een eerste levensvoorwaarde 
zijn. Dit komt steeds meer aan het licht, mensen komen hier 
achter door alle onrust op aarde. Zij gaan in zichzelf kijken en 
leren hier de grote waarheden des levens. Die leer je namelijk 
alleen als je in rust je innerlijke beleving aanschouwt. Ga de 
komende tijd regelmatig naar buiten en probeer je te verbin-
den met jezelf en de aarde. De hemel komt dan vanzelf naar 
beneden om jou te verbinden. De link met de aarde is heel 
belangrijk omdat zij ook jouw liefde nodig heeft en steeds 
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weer alles moet geven om de balans te herstellen. Weerschijn 
vind je in je ogen als je eigenliefde hebt gekregen. Jouw rust 
blijft het belangrijkste. Probeer je de komende tijd rustig te 
gedragen te midden van alle onrust en moeilijkheden. Als je 
een heel druk leven hebt, probeer dan elke dag een half uur-
tje voor jezelf vrij te maken en doe hierin wat je wilt.

Ik heb het leven in elke vorm gezien en kies nu de ideale 
manier om hiermee om te gaan. Jullie mentale ontwikke-
ling staat nog in de kinderschoenen. Die komt nu aan bod. 
Ga het rustig beleven, Ik geef je hier enkele handvaten om 
je leven zo mooi mogelijk in te vullen. De leidraad geef Ik 
hier, maar de vrije wil blijft van kracht. Dus een gehele doe-
het-zelf-gids van het leven moet je zelf maken. Er zijn altijd 
dingen die uitgezocht, ontdekt en beleefd moeten worden 
door jou. Ik kan niet alle ellende wegnemen en ook niet alle 
vreugde alvast beloven want dan gaat een deel ervan verlo-
ren. Er moeten verrassingen blijven in het leven, dat maakt 
het juist zo mooi, niet de aankondiging ervan. Soms heb je 
dat wel nodig en dan geef Ik die ook, maar leef intuïtief en 
geniet van de onverwachte momenten. Oprecht goed is het 
altijd als je voelt dat er iets op zijn plek valt. Maak er ook 
ruimte voor in je leven. Stop het niet vol met afspraken en 
laat het toeval zijn gang gaan. Ontspan je in de overgave van 
het moment. Niet alles naar je hand willen zetten en ook niet 
alles willen invullen. Laat het open. Kijk wat er gebeurt als je 
gewoon eens de dingen hun gang laat gaan en je niet ingrijpt 
zoals altijd. Dan zul je merken dat je meegaat met de stroom 
en dat die voor zichzelf zorgt en ook nog voor jou. Soms is 
bijsturen nodig, maar meestal gaan de zaken vanzelf.
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Klop eens aan bij je diepe gevoel. Het is belangrijk om je 
moeilijkheden in een ander licht te zien zodat je levensvisie 
licht blijft. Mensen zien hun moeilijkheden altijd als obsta-
kels die hun geluk belemmeren, maar zo moet je het niet zien. 
Moeilijkheden zijn knooppunten in het raster van je leven 
waardoor je naar een andere dimensie kunt overstappen. Het 
is dus net een kruispunt met een klaverblad met ook nog mo-
gelijkheden om naar boven of beneden te gaan. Moeilijkheden 
zijn de acupunctuurpunten van de aarde en van het menselijk 
lichaam. Het zijn dus geestelijke knooppunten die energe-
tisch veranderd kunnen worden en zo de stroming weer zijn 
koers laten gaan. Het is geen makkelijke materie omdat wij 
het hier heel anders zien. Ik moet het in jullie taal kunnen 
uitleggen. Het lijkt dus een beetje op de materiële structuur, 
vertaald in energetische patronen. Moeilijkheden geven jullie 
de kans om in een korte tijd op een ander energetisch niveau 
te komen. Als je geen moeilijkheden hebt gedurende je leven, 
is het veel lastiger om te groeien. Zij kunnen je in korte tijd 
tot een ander inzicht brengen en je een sprong laten maken 
naar een nieuw bewustzijnsniveau. Dus als je moeilijkheden 
hebt, zie ze als kruispunten in je leven en maak hier gebruik 
van. Soms los je het niet goed op, dan moet je nog een rondje 
draaien. Maar als je het goed doet, merk je dat je zo weer op 
de juiste weg zit.

Maak je niet te druk om de toestand van de wereld. Als je 
je zorgen maakt, kom je op een energieniveau terecht waarin 
je niet veel kan doen, ook je dagelijkse werkzaamheden niet. 
De beste houding in de huidige tijd is er een van liefdevolle 
acceptatie voor wat is. Probeer de hele aarde met je liefde te 
omvatten. Zie het als een enorme ballon waar de aarde in zit 
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en die ballon vul je met liefde. Zo kan de wereld het beste 
beïnvloed worden. Als er ellende is, vul je ballon met liefde 
en blaas hem op. Dan zal er een andere wind waaien over de 
wereld en hier wordt iedereen door aangeraakt. Als je je zor-
gen blijft maken en blijft klagen, zal er veel minder snel iets 
veranderen dan met bovenstaande methode.

Wat ook belangrijk is, is dat jij je energieniveau niet ver-
laagt naar het punt van onmacht en wanhoop. Verlies je ei-
genliefde nooit. Dit is aan de gang omdat mensen hun leven 
niet meer in de hand hebben. Zij zien het grote geheel niet 
meer positief zoals Ik doe, hoe ernstig het ook is. Zij verlie-
zen zich in hun eigen ellende en dit mag niet gebeuren. Net 
als met de ballon van liefde, kan je dit ook met je lichaam 
doen als je je niet prettig voelt. Stel je voor dat je in een ei 
van liefde zit en dat die liefde alle cellen bereikt. Zo moet je 
leven. Je kunt alles veranderen, lieve mens, zelfs de wereld. 
Maar dit kan alleen als je eerst controle hebt over je bewust-
zijn en je gedachten. Dit is het allermoeilijkst. Je gedachten 
gaan met je op de loop. Als je iets doet wat je werkelijk moet 
doen, zijn zij weg. Concentratie is de oplossing, maar op een 
andere manier dan jullie geleerd hebben. Mijn manier om 
gedachten tot stilstand te brengen en rust te krijgen in je hele 
zijn is als volgt:

Je gaat zitten en stelt je voor dat je geen enkele moeite hebt om te le-
ven. Alles gaat helemaal goed. Je leven is fantastisch, hoe ellendig het ook 
is. Dan komt er stilletjes een gedachte binnensluipen: het is helemaal niet 
fantastisch, het is niet bepaald een feest, er is zoveel ellende in de wereld. 
Deze gedachte ga je nu proberen te omvatten met een ballon van liefde. 
Stel je voor dat je die gedachte in een tekstwolkje van een stripverhaal 
zet en omvat met je liefde. Die ballon laat je gaan. Dan ga je weer terug 
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naar het idee dat je leven geweldig is. De volgende gedachte komt op en 
ook die stop je in een ballon en laat je gaan.

Zo ruim je al die negatieve gedachten op. Het klinkt te 
eenvoudig om waar te zijn, maar zo worden je negatieve ge-
dachten helemaal opgeruimd. Er zijn nog meer manieren, 
maar dit is de meest eenvoudige. Oefen dit elke dag, al is het 
maar twee minuten. Ga even zitten en stel je dit voor. Je zult 
merken dat je je beter voelt en je hoofd is rustiger. Je kunt dit 
ook doen door middel van licht en ruimte. Zet je gedachten 
in zoveel licht dat je ze niet meer kunt zien. Stuur ze naar het 
licht en ze zijn weg. Zo moet je ze langzaamaan uitbannen en 
je volledige bewustzijn blijven houden.

Voor de gedachten die bovenkomen die wel nodig zijn, 
bijvoorbeeld dat je iets belangrijks vergeten was: plak ze op 
een denkbeeldig lijstje.

Geen zorgen over je moeilijke eigenschappen, lieve mens. 
Geef jezelf elke keer weer de kans die Ik jou geef. Mindere 
eigenschappen heeft iedereen en men moet leren zichzelf te 
ontdekken en te ontstijgen. Neem niet te veel zorgen op je 
nek, maar zie ze als bezigheden die gedaan moeten worden. 
Probeer ellende te zien als een nieuwe kans om je leven te ver-
anderen. Oprechte keuze is ellende nooit. Mensen die zeggen 
dat je het zelf hebt gecreëerd hebben in zoverre gelijk dat je 
leven bepaalt hoeveel ellende je krijgt. Dit wil niet zeggen dat 
je alles zelf hebt gecreëerd. Er zijn gebeurtenissen in iemands 
leven die niemand kiest of zelf kan creëren. Het zijn grote 
gebeurtenissen die een gevolg zijn van ten eerste karmische 
ontlading en ten tweede een uitkomst van een aaneenscha-
keling van gebeurtenissen waar mensen geen vat op hebben. 
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Men heeft wel vat op de afzonderlijke gebeurtenis, maar als 
er een kettingreactie plaatsvindt, kan de mens hier niet veel 
aan doen behalve zich laten meevoeren met de stroom en zo 
goed mogelijk bijsturen. Dit is wat de meeste mensen doen, 
maar Ik begrijp wel dat mensen zeggen dat je je eigen ellende 
creëert omdat je dan het idee hebt dat je controle hebt over je 
leven. Dit heb je ook, lieve mens, maar het ligt iets ingewik-
kelder. Je karmische last draag je met je mee en hier heb je 
geen controle over behalve hoe je het met je meedraagt. Dit 
heeft elk mens, de een iets meer dan de ander maar dit kun 
je zelf niet veranderen. Het is wel zo dat je je last lichter kunt 
maken door heel veel liefde in jezelf te creëren waardoor je 
anders in het leven staat. Daarom heb je al die zelfhulpboe-
ken en hebben mensen hier ook zo’n baat bij.

Meerdere kanten van ellende zijn allang belicht, er zijn 
echter kanten die niet belicht worden omdat mensen hier 
niets mee kunnen doen en dat is de kant van het ongerichte 
kwaad. De aantallen kwade brokken die over de wereld drij-
ven, nemen nog steeds toe en jullie zijn degenen die deze 
brokken moeten opruimen. Dit kan alleen als je weet dat 
zij er zijn en als je weet hoe. Het is heel eenvoudig, lieve 
mens: leef in liefde en maak niet te veel ophef over het kwaad 
in de wereld. Probeer het onbelangrijk te vinden. Ik geef je 
een voorbeeld: er is een terrorist die veroordeeld wordt en 
dolgraag in de publiciteit wil staan. Wat doen de mensen: 
zij gaan er met enorme nieuwscamera’s op af en het wordt 
in elke huiskamer op televisie uitgezonden. Dan voed je het 
kwaad. Als je deze terrorist in stilte veroordeelt en er geen 
nieuws van maakt, zal dit kwaad zich veel sneller inperken. 
Zie het energetisch. Al die energie komt in de huiskamers 
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terwijl anders deze persoon in stilte in zijn cel zit. Zo gaat 
het ook met het onpersoonlijke kwaad dat opgeruimd moet 
worden. Wees je er bewust van, maar geef er geen aandacht 
aan. Probeer in liefde alles te laten schijnen, dan doen wij 
hierboven de rest en ruimen het op. Als je weigert kwaad in 
de ogen te zien, zal het zich inperken. Neem eens de tijd om 
dit te oefenen. Je hebt allemaal wel iemand in je omgeving 
waarvan je vindt dat die veel negatieve energie om zich heen 
heeft. Probeer die persoon in het licht te zetten en niet te veel 
aandacht te schenken aan de negatieve uitspraken. Je hoeft er 
niets van te zeggen; het is puur een energetisch proces. Zet 
hem in het licht en negeer het negatieve. Dan zul je merken 
dat iemand zijn gedrag een klein beetje gaat veranderen. Je 
ziet de ware persoon bovenkomen in plaats van degene die 
altijd klaagt.

In alle opzichten is het kwaad ondergeschikt aan Mijn wil. 
Als Ik wil dat al het kwaad uit de kosmos verdwijnt, dan 
kan dit in een oogwenk geschieden. Dit is echter nog niet 
nodig omdat het kwaad een product is van mijn schepping 
en die schepping dus als eerste de kans krijgt om het kwaad 
zelf te vernietigen. Vernietigen is uitbannen. Je kunt het niet 
ongedaan maken. Een slechte gedachte kun je niet niet meer 
denken, maar je kunt hem wel in liefde uitbannen. Zo werkt 
het ook met kwade energieën. Probeer goede energieën om 
die kwade massa heen te vormen en stuur het dan in liefde 
weg. Wij vangen die massa op in bepaalde gebieden die afge-
schermd zijn waar wij het kwaad kunnen neutraliseren. Het 
is niet zozeer vernietigen als wel ongedaan maken. Wij heb-
ben hier de kracht voor en in jullie wereld moet hetzelfde 
gebeuren.
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Jullie hebben als mens ook de gave gekregen om kwaad 
ongedaan te maken, maar deze gave moet weer worden her-
overd en in alle gelederen van de maatschappij gebruikt wor-
den. Uiteindelijk komt er een moment waarop iedereen op 
hetzelfde ogenblik kwade energieën aanpakt en naar het licht 
stuurt. Dan zal de schepping een enorme sprong naar het 
licht maken en aan Mijn hemelen gekluisterd worden. Dit be-
tekent dat er geen kwaad op aarde meer kan geschieden en er 
een nieuw mensenras opstaat die andere bedoelingen heeft 
dan heden het geval is. Uiteindelijk komt er een evenwicht op 
aarde dat geheel in liefde blijft hangen. Er zal nog wel kwade 
energie rondwaren, maar die heeft minder invloed dan van-
daag het geval is. Komst van nieuwe tijd zal dit gaan bewij-
zen. Weerstand tegen goede dingen wordt minder en liefde 
voor het licht zal worden uitgebreid. Kwade zaken moet je 
dus niet te veel aandacht geven en Ik zeg het nogmaals: pro-
beer niet alle ellende van de wereld op te rakelen. Als je met 
vrienden bent, maak plezier en tracht positieve dingen de 
boventoon te laten voeren. Dan zul je merken dat iedereen 
op een ander niveau gaat spreken. 

Neem even tijd om sterke energie tot je te nemen en laat 
je angsten los, liefste mens. Alles waar je nu bang voor bent, 
laat het los, want er komen andere tijden. Heb je een te grote 
schuld van je hypotheek of je bezit, maak er niet te grote 
problemen van. Je moet het anders gaan zien. Je schulden 
blijven en de consequenties ook, maar de manier waarop je 
ertegenaan kijkt moet zacht zijn. Heb vertrouwen dat alles 
bij het rechte eind gaat komen. Rustig ben je dan en je kunt 
je moeilijkheden veel beter het hoofd bieden. Waardevolle 
momenten moet je koesteren en steek energie in de ontwik-
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keling van je eigen zelf. Ga iets doen wat je leuk vindt. Maak 
eens iets moois, dan zul je merken dat je handen het over-
nemen en je volledig in je zielentaal aan het werk bent. Het 
is ook heel goed voor je werk omdat je dan even alles hebt 
losgelaten en je werkuitdagingen op een andere manier kunt 
bekijken. Als jij bijvoorbeeld iets van klei hebt gemaakt, zul 
je je uitdagingen totaal anders gaan zien en komt daar vaak 
de oplossing uit. Stuur aan op nieuwe momenten in je leven. 
Ga je erop verheugen.

Is je leven zo moeilijk dat er bijna geen plaats is voor 
vreugde, dan heb Ik nog een oplossing voor jou en dat is 
dat Ik jou help. Ook al geloof je niet in Mij, Ik ben hier en 
ook al gelooft niemand meer in Mij, Ik blijf helpen met alle 
hulpmiddelen die Mij ter beschikking staan in de kosmos. 
Met alle liefde die hier heerst, help Ik jullie en dit moet een 
basisgedachte blijven van elk mens. Ellende is eindig en dit 
heeft alles te maken met Mijn nieuwe plannen voor het uni-
versum. Niet alleen de aarde gaat veranderen, grote veran-
deringen komen ook op andere planeten en in de kosmos. 
Er zullen nieuwe deeltjes gevormd worden en oude deeltjes 
gaan verdwijnen. Nieuwe eigenschappen komen. Niet alleen 
de wetten van aantrekking en afstoting komen aan bod. Er 
zullen nog andere wetten komen en dat zijn die van cohesie 
in liefde. Ik bedoel hiermee dat door de liefde alles aan elkaar 
kleeft en bij elkaar wordt gehouden in het universum. Dit is 
een zeer eenvoudige wet, maar wel de basis van het hele be-
staan. Denk hier vaker aan als je naar de sterren kijkt. Ook 
tussen jou en de sterren zit liefde. Er is geen loze ruimte. 
Alles is gevuld met liefde. Ook de ruimte in de atomen en 
nog kleinere deeltjes is liefde. Dit is nog niet helemaal ten 
diepste onderzocht door de mensen. De zieners van vroe-
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ger wisten het en deze kennis komt zomaar weer boven. Op 
het ogenblik zijn er zeer oude zielen op aarde die jullie gaan 
helpen. Overal zijn deze zielen die jullie verborgen kennis 
gaan mededelen. In alle opzichten gaat het leven zich ver-
beteren. Praat hierover met elkaar. Je moet ook deze kennis 
onder elkaar verwerken en dit zal mensen de ogen openen. 
Er zijn diepe geschriften die nog ontdekt moeten worden 
waar iedereen op wacht. Elk mens moet in zijn ziel kijken en 
fijnstoffelijke energieën erkennen. Je vraagt je misschien af 
hoe lang dit nog gaat duren. Ik kan dit niet precies zeggen. 
Het enige wat Ik wel kan zeggen is dat jij, die dit nu leest, een 
cruciale rol speelt in het evenwicht van de wereld.

Kies je licht of kies je donker, dat is de vraag. In alle op-
zichten blijf je Mijn kind. Dit blijft zo, al kies je de aller-
donkerste diepten die mogelijk zijn voor een schepsel om in 
af te dalen. Grote heelmeesters zijn er bij Mij die elk schepsel 
hieruit kunnen halen. Dit duurt soms honderden jaren, maar 
uiteindelijk komt iedereen in het licht terecht. Jij hebt nu de 
kennis in handen (deze kennis heb je altijd al gehad) om ten 
eerste jouw leven en daarmee de wereld in grote mate te be-
invloeden. De nietigheid van de mens is een illusie.



Ik zal je hier nog eens uitleggen hoe het precies zit met 
de ziel en de geest. Het is belangrijk om hiertussen een on-
derscheid te maken. De geest is je rugzak met kwaliteiten en 
ook belemmeringen in je huidige leven waar jij iets mee moet 
doen. Je geest geeft jou ook de gelegenheid om je te ontwik-
kelen. Met je geest leer je handelingen, vaardigheden. Je leert 
indirect je kennis op te doen in het leven. Indirect wil zeggen 
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dat je door de hersenen heen leert en dit terecht komt in je 
geest. Je geest is ook datgene wat je in jezelf doet rommelen. 
Je kunt hier aan je eigenschappen sleutelen en dus letterlijk 
geestelijk groeien. De geest is dus de verzameling aan erva-
ringen en kennis die je in dit leven hebt opgedaan.

Je krijgt in je geest ook allerlei dingen die je niet nodig hebt 
voor een volgend leven of voor de verdere ontwikkeling van 
je ziel. Deze zaken zitten nog steeds in je geest als je komt te 
overlijden. Die geest moet wel zijn kennis overdragen aan de 
ziel, maar alleen datgene wat nodig is om te kunnen voortle-
ven en wat nuttig is om te behouden. Dit onderscheid maken 
wij en kunnen we zien. In de eerste dagen dat je bent overge-
gaan komt er een scheiding van ziel en geest en wij bepalen 
welke inzichten die door de geest verkregen zijn zich mogen 
hechten in de ziel. Dit wordt overgedragen en de rest van de 
geest lost op in de kosmos. Het is dus nodig voor elk mens 
om een aantal dagen rust te krijgen als hij net is overgegaan. 
De ziel komt later in een ruimte terecht waar zij kan rusten 
en waar de overgedane kennis verinnerlijkt kan worden. Dit 
is een onbewust proces voor die ziel want zij heeft altijd de 
geest bij zich waardoor het een eenheid lijkt. Maar energe-
tisch gezien is dit niet zo.

Je inzichten zitten vooral in je ziel. Er zitten herkennings-
punten in opgedane kennis of herkenning in plaatsen op de 
wereld waarvan je het gevoel hebt er al eens geweest te zijn. 
Die herkenning komt uit je ziel, want zij is je bibliotheek van 
alle ervaringen, kennis en inzicht die je bezit. De ziel heeft 
alles aan wijsheid in zich die zij gedurende de tijd van afge-
scheidenheid van Mij heeft opgedaan. Dit is dus een veran-
derlijk deel. 
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De goddelijke vonk die in je ziel huist en jou doet leven 
is de kern van je ziel en is rechtstreeks met Mij verbonden. 
Deze is onveranderlijk. Deze diepe kern is je werkelijke zijn 
en is precies hetzelfde als mijn Zijn. De goddelijke vonk kan 
nooit aangetast worden door het leven, hoe erg de keuzes 
ook zijn geweest van het individu. Het veranderlijke gedeelte 
van de ziel kan worden aangetast, maar dan moet die mens 
levenslang zulke verkeerde keuzes maken dat hij zichzelf 
moedwillig verwijdert van zijn eigen kern. Dat gebeurt wel 
eens bij mensen die groot kwaad doen op aarde. Als zo ie-
mand overlijdt, kijken wij wat wij aan kwaad uit de ziel kun-
nen verwijderen en wat die ziel nog moet behouden om zijn 
leerproces te vervolgen. 

Je hebt ook nog je ego en dat is moeilijker uit te leggen 
dan het verschil tussen geest en ziel. Het ego is een kleine 
drempel die gemaakt is om jou beslissingen te laten wikken 
en wegen, het ego komt kijken als een kindje drie of vier jaar 
is. Het beseft dan dat het een aparte entiteit is die zelf beslis-
singen moet nemen. Het ego zorgt ervoor dat je kiest voor je 
eigen voortbestaan. Dit is ook een zielenwens, maar het ego 
zorgt ervoor dat je jezelf op de eerste plaats stelt. Hiervan 
komt ook het woord ‘egoïstisch’. Wij bedoelen echter niet dat 
je hiermee anderen schade berokkent. Het ego moet ervoor 
zorgen dat je kiest voor het goede. Het is dus een soort test, 
elke keer weer: kies je het goede of kies je het kwade, heel 
grof gezegd. Ik heb al eerder gemeld dat het ego geworden is 
tot iets vreselijk groots wat nooit had mogen gebeuren. Jullie 
ego moest klein blijven en de keuze moest altijd het goede 
zijn. Door omstandigheden waarop ik later terug zal komen 
is het geworden tot een groot energetisch probleem dat jul-


